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Saco-S SGU  

 

 Protokoll från styrelsemöte den 26 augusti 2024 
 

Närvarande: Peter Åkerhammar (ordf.), Jonnina Karlsson (v. ordf.), 

Charlotte Defoort (sekr.), Otto Pile, Fredrik Mossmark  

Frånvarande: Anton Wagner, Eva Hellstrand 

 

§ 1 Mötets öppnande 

 

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

 

§ 2 Val av justerare och fastställande av dagordning 

 

Till protokolljusterare valdes Otto Pile och Jonnina Karlsson. 

 

 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 

 

Protokollet från mötet den 19 juni 2024 godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

§ 4 Förhandlingar 

 

MBL-förhandlingar har hållits om EC grundvattenövervakning och EC mineralinformation och gruvnäring, 

samt förlängningar av tf EC ekonomi och inköp respektive tf EC juridik, arkiv och diarium.  

Saco-S SGU hade inget att erinra. 

 

 

§ 5 Samverkansmöten 

 

Ett samverkansmöte har hållits sedan förra styrelsemötet. 

 

Samverkansmöte 19 juni 2024  

Genomgång av rekryteringslistan, lokalprojektet – möglet i Lund, omställningsmedel – digital coach ska 

upphandlas, varumärkesarbetet samt förändrat arbetssätt – vår arbetsplats – Ett SGU. 

 

Nästa samverkansmöte kommer att hållas 28 augusti. 

 

Protokoll från samverkansmöten ligger på medarbetarwebben under 

https://medarbetarwebben.sgu.se/min-anstallning/personalsamverkan/motesanteckning-samverkansmote/ 

 

 

§ 6 Arbetsmiljökommittén 

 

Lars Beckel är huvudskyddsombud (HSO) sedan 1 maj 2024. Kristina Sjödin har utsetts till biträdande HSO. 

 

Nästa möte i arbetsmiljökommittén planeras att hållas den 10 oktober 2024. 
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§ 7 Övrigt 

 

Nye vikarierande GD har träffat ordförandena för Saco-S SGU och ST. Frågan kring samverkansavtal 

diskuterades. Vikarierande GD kommer inte göra några större organisationsförändringar. Styrning och 

uppföljning av projekt diskuterades. Även lokalprojektet behandlades under mötet. Vikarierande GD vill träffa 

facken en gång per månad. 

 

Saco-S SGU har sedan tidigare fått nej till att lägga ut information till medlemmarna på medarbetarwebben. 

Ordföranden har ansökt om en lokal webbplats via Saco-S för vår lokalförening. 

 

Rollen kring FoU-strateg diskuterades. Kommer att tas upp (igen) på kommande samverkansmöte, likaså frågan 

om försäkring vid utlandsresa och vilka sjukhus som är aktuella/ land. 

 

 

§ 8 Mötet avslutades 

   

 Nästa styrelsemöte: 2024-10-10.  

 

 

   

  Protokollförare Justeras 

 

  
 Charlotte Defoort Otto Pile  Jonnina Karlsson

  


